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ВЛЯНИЕ ИНОСТРАННЫХ ИНВЕСТИЦИЙ НА РАЗВИТИЕ 

РЕГИОНОВ РОССИИ 

 

В статье представлены результаты оценки эффективности 

привлечения иностранных инвестиций в экономику инвестиционно 

активных регионов России. Сделан вывод, что политика привлечения 

иностранных инвестиций во многие регионы на данный момент основана в 

большей степени на стремлении получения их растущих объемов без учета 

качественного состава и региональной направленности, поэтому она 

недостаточно эффективна для развития региона, в частности слабо 

проявляется известный принцип акселератора. Предложено при оценке 

региональной инвестиционной политики учитывать роль инвестиций в 

стимулировании экономического роста в регионе. 
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ASSESSMENT OF EFFICIENCY OF NEW INDUSTRIAL POLICY 

FOR THE TERRITORIAL DEVELOPMENT OF THE REGION 

 

The article deals with the results of the evaluation of the efficiency of 

attraction of foreign investments into the economy of investment active regions 

of Russia. It is concluded that at the moment, the policy of attraction of foreign 

investments into same regions is based more on the expectation to obtain bigger 

volumes of investments, while their quality structure and regional orientation are 

not taken into account, therefore it is not efficient enough for the region's 

development, in particular the well-known principle of accelerator doesn't show 

itself much. It is offered to consider the social efficiency of investments and 

their role in the stimulation of economic growth in the region during the 

assessment of the  regional investment policy. 
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